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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:1750 Åtgärder för hästnäringen

När Riksidrottsförbundet RF har fördelat medel mellan olika sporter har stödet 
till Sveriges ridsport minskat markant. Detta och de skenande elpriserna och 
dieselpriserna kommer att göra såväl foder som annat mycket dyrare för 
hästnäringen och de olika sporterna. 

Hästnäringen är viktig för Sverige. Ridskoleverksamhet, avel, tävlingshästar 
och hästturism är verksamheter som är av stor betydelse för jobb och tillväxt i 
hela landet. För att utveckla hästnäringen är det viktigt att skapa goda 
förutsättningar, men i dag ser framtiden mörk ut för såväl ridskolor som för 
resten av näringen. Jag är orolig. Ridsport som friskvård är viktig, 
liksom fungerande anläggningar för alla tusentals ryttare som samlas kring 
hästen. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Avser statsrådet att ta initiativ till förslag som kan hjälpa hästnäringen under 
den pågående krisen och som även skapar bättre förutsättningar för näringen 
framgent?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-21
Besvaras senast
2022-06-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


